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Ordinært forbundsting 

2025 
 

Onsdag 30.april klokken 18.00  

på Orgbrain 

 
Link sendes ut nærmere møtet. 

 Husk å fylle ut vedlagt skjema (side 2) med navn og e-postadresse på klubb  

og de to delegatene som skal stille for din klubb. 
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Hvordan delta på forbundstinget? 
Her er linken til et skjema hvor klubber og delegater som skal delta på forbundstinget 

må registrere inn nødvendig informasjon.  

 

Registrer informasjonen her helst innen torsdag 24. april kl. 12:00: 

 

Meld deg på NESF forbundsting 2025 

 

(direkte link: https://forms.gle/jTFm5KmMXHpzynsG7) 

 

Forsikre dere om at e-postadresse er oppgitt riktig, for den enkelte delegat vil via e-post 

bli invitert inn i det digitale møtesystemet «OrgBrain», hvor forbundstinget avholdes. 

 

For å delta digitalt på forbundstinget, må du før møtestart logge deg inn i portalen til 

Orgbrain, og klikke på videosymbolet som du finner øverst på møtekortet. Du vil da 

automatisk komme inn i en videokonferanse - som er satt opp i teams, og som vil bli 

transkribert og gjort videoopptak av, - der forbundstinget skal avholdes. 

Når tinget er i gang, er det bare for deg å klikke på den saken i agendaen som du 

ønsker å stemme på. På agendapunktet i portalen kan du lese mer om saken og avgi 

din stemme. 

Vi anbefaler at du logger deg inn, og tester ut at løsningen fungerer på din maskin,  

i god tid før generalforsamlingen avholdes. NB! Merk at kamera skal være påslått for de 

som har stemmerett. 

  

https://forms.gle/jTFm5KmMXHpzynsG7
https://forms.gle/jTFm5KmMXHpzynsG7
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Følgende vedtekter gjelder for forbundstinget: 

§ 14 Møterett, talerett, forslagsrett og stemmerett  

(1) Alle medlemsklubber av Norges e-sportforbund som har betalt siste fakturerte 

klubbavgift kan møte med to delegater med stemme-, tale og forslagsrett på 

Forbundstinget. Det er kun fysiske eller digitalt fremmøtte delegater som kan delta med 

stemmerett på Forbundstinget og en person kan aldri ha mer enn en stemme.  

(2) Møterett, talerett og forslagsrett på Forbundstinget i saker som ligger innenfor 

utvalgets/komiteens arbeidsområde:  

• a) Kontrollutvalgets medlemmer.  

• b) Valgkomiteens medlemmer.  

• c) Ledere i øvrige tingvalgte utvalg/komiteer, eventuelt nestleder eller medlem 

dersom leder er forhindret fra å møte.  

• d) Forbundstinget kan innvilge andre personer tale- og eventuelt forslagsrett i 

enkeltsaker.  

(3) Møterett og talerett på Forbundstinget:  

• a) Revisor, i saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde.  

• b) Norges e-sportforbunds generalsekretær.  

(4) En person kan ikke samtidig inneha mer enn et av følgende verv i Norges E-

sportforbund: medlem av styret, valgkomité, kontrollutvalg, lovutvalg, revisor, utvalg 

som ilegger sanksjoner. Revisor kan ikke møte på Forbundstinget som representant for 

et esportlag.  

§ 15 Ledelse av Forbundstinget Tinget ledes av valgt(e) dirigent(er). Verken dirigent 

eller protokollfører behøver å være valgt/oppnevnt representant. 
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Stemmegivning på Forbundstinget, valg og lovendring 

§ 17 Stemmegivning på Forbundstinget  

1) Med mindre annet er bestemt i denne lov, skal et vedtak for å være gyldig være 

truffet med alminnelig flertall av de avgitte stemmer. Ingen representant har mer enn 

én stemme, og ingen kan stemme på vegne av andre. Blanke stemmer skal anses som 

ikke avgitt. 

(2) Valg foregår skriftlig hvis det foreligger mer enn ett forslag eller det fremmes krav 

om det. Blanke stemmer, eller stemmer på kandidater som ikke er foreslåtte, eller som 

inneholder flere kandidater enn det antall som skal velges, teller ikke, og stemmene 

anses som ikke avgitt.  

(3) Når et valg foregår enkeltvis og en kandidat ikke oppnår mer enn halvparten av de 

avgitte stemmer, foretas omvalg mellom de to kandidater som har oppnådd flest 

stemmer. Er det ved omvalg stemmelikhet, avgjøres valget ved loddtrekning.  

(4) Når det ved valg skal velges flere ved en avstemning, må alle, for å anses valgt, ha 

mer enn halvparten av de avgitte stemmer. Dette gjelder ikke ved valg av varamedlem. 

Hvis ikke tilstrekkelig mange kandidater har oppnådd dette i første omgang, anses de 

valgt som har fått mer enn halvparten av stemmene. Det foretas så omvalg mellom de 

øvrige kandidater og etter denne avstemning anses de valgt som har fått flest stemmer. 

Er det ved omvalg stemmelikhet, avgjøres valget ved loddtrekning. 

§ 23 Lovendring  

(1) Lovendringer kan bare foretas på ordinært eller ekstraordinært Forbundsting etter å 

ha vært oppført på saklisten, og krever 2/3 flertall av de avgitte stemmer. Endringene 

trer i kraft straks, med mindre tinget vedtar noe annet. 

Sakstype Flertallskrav 

Alle andre vedtak Alminnelig flertall 

Lovendringsforslag 2/3 flertall 
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1: Godkjenne de fremmøtte 
representantene 

 

Gjennomgang av de fremmøtte ting-delegater med kontroll av om klubben har betalt siste 
fakturerte klubbavgift gjøres av generalsekretær og forbundstinget behandler dette. 
 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: De fremmøtte representanter 
godkjennes i tråd med gjennomgang og forslag fra generalsekretær  

 
 

2, 3, 4: Valg av funksjonærer på tinget 
 
Forbundsstyret foreslår i tråd med vedtektenes § 16 – Forbundstingets sine oppgaver, hvor det 
skal velges dirigent, protokollfører og to til å underskrive protokollen, følgende funksjonærer på 
forbundstinget: 
 

Sak 2: Velge dirigent(er). 
 
- Roar Bogerud (Tidligere leder av Viken Idrettskrets) 
 
Sak 3: Velge protokollfører(e). 
 
- Isak Wahl, Hamar E-sport Club / forbundsstyret 
 
Sak 4: Velge to representanter til å underskrive protokollen. 
- Robert Selsaas, Lier IL E-sport 
- Cecilie Jelstad, Askøy fotball-klubb / forbundsstyret  

 
 

5: Godkjenne innkallingen  
Innkallingen ble sendt ut til alle medlemsklubber pr. e-post pr. 28.2.25 og publisert på nettsiden 
samme dag – altså med minst 60 dagers varsel. Nye innmeldte klubber fra 1.3 – 30.3.25 har 
også fått innkallingen fortløpende. Fullstendig saksliste sendt ut og annonsert onsdag 16.4.25 – 
senest to uker før forbundstinget. 
 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes  
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6: Forslag til dagsorden og saksliste  
 
Forbundsstyret foreslår i tråd med vedtektenes § 16 – Forbundstingets sine oppgaver, 

følgende forslag til dagsorden og saksliste: 

 

- Åpningstale av forbundstinget  

   ved president Elin Yoojung Moen. 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene. 

 

2. Velge dirigent(er). 

 

3. Velge protokollfører(e). 

 

4. Velge to representanter til å underskrive protokollen. 

 

5. Godkjenne innkallingen. 

 

6. Godkjenne saklisten. 

 

7. Godkjenne forretningsorden. 

8. Behandle beretning for Norges E-sportforbund, herunder beretninger fra 

eventuelle tingvalgte organer: 

a. Forbundsstyrets årsberetning - legges frem av president Elin Yoojung Moen 

b. Egen redegjørelse for søknadsprosessen rundt opptak i  

Norges Idrettsforbund og idrettstyrets vedtak om å ikke fremme den -  

ved generalsekretær Jarle Heitmann 

9. Behandle Norges E-sportforbunds regnskap i revidert stand  

(revisors beretning), styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 

beretning. 
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10. Behandle forslag og saker: 

10.1. Innsendt sak fra Fimbul E-sport:  

lovendringsforslag til §16 - 14a - forbundsstyrets størrelse 

10.2. Innsendt sak fra Drammens Ballklubb: 

lovendringsforslag til §16 - 14a - representasjon av elitelag 

10.3. Innsendt sak fra Hamar E-sport club:  

lovendringsforslag til § 4 - 1 - angående medlemsklubbers organisering 

10.4. Innsendt sak fra Hamar E-sport club:  

forslag om å stryke tillegg om ekstraordinært forbundsting – NIF 

 

10.5. Sak fra forbundsstyret:  

Innføring av felles medlemsregister og årlig rapportering i Norges E-sportforbund 

 

10.6. Sak fra forbundsstyret: NM i e-sport – En ny nasjonal arena for prestasjon, 

fellesskap og framtid – forslag til uttalelse fra forbundstinget. 

11. Fastsette kontingent. 

12. Behandle langtidsplan og langtidsbudsjett. 

13. Engasjere revisor til å revidere Norges E-sportforbund regnskap. 

14. Valg: 

14.1. Forbundsstyre med leder og nestleder, 5 styremedlemmer og 2 varamedlemmer. 

14.2. Kontrollutvalg med 1 leder, 2 medlemmer og 2 varamedlemmer. 

14.3. Valgkomité med 1 leder, 2 medlemmer og 2 varamedlemmer. 

 

- Avslutningstale  

  ved nyvalgt president, som også hever tinget. 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes  
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7: Godkjenne forretningsorden  

 

Forbundsstyret legger frem følgende forslag til forretningsorden for det digitale forbundstinget: 

 

§ 1. Godkjenning av delegater og stemmeberettigede 

1. Før tinget starter, skal det foretas en godkjenning av delegater basert på oversikt fra 

sekretariatet. Delegater må være pålogget med fullt navn og klubbtilhørighet i plattformen. 

2. Kun delegater fra medlemsklubber som har betalt siste fakturerte klubbavgift og er til stede 

digitalt, har stemmerett. 

3. Én person kan kun representere én klubb og ha én stemme. 

§ 2. Tilkobling og identifikasjon 

1. Tinget gjennomføres på Orgbrain, og via teams møteplattform.  

Delegater må være pålogget med kamera og mikrofon tilgjengelig. 

2. Ved avstemninger og innlegg må alle som ytrer seg bruke fullt navn og klubbtilhørighet. 

3. Alle stemmeberettigede må bekrefte sin tilstedeværelse ved åpning av møtet. 

§ 3. Tale- og forslagsrett 

1. Talerett og forslagsrett følger § 14 i NESFs lovverk. 

2. Delegater og andre med tale-/forslagsrett rekker opp "digital hånd" for å få ordet. Dirigenten 

gir ordet i tur. 

3. Hver delegat kan ta ordet inntil tre ganger per sak: 

Første innlegg: maks 2 minutter. Andre og tredje innlegg: maks 1 minutt hver 

4. Det er ikke anledning til replikkordskifte. 

5. Det kan gis ordet til dagsorden for inntil 1 minutt. 

6. Forslag til vedtak eller endringer må fremmes skriftlig i chat eller via eget forslagsskjema 

underveis i møtet. 

§ 4. Ledelse og møtegjennomføring 

1. Forbundstinget ledes av valgt(e) dirigent(er), jf. § 15 i lovverket. 

2. Dirigenten(e) styrer møtet, gir og tar ordet, og tolker forretningsorden ved tvil. Dirigenten 

kan foreslå strek når det er avhengig av møtegjennomføringen. Talere med forslag skal få 

taletid før strek settes. 

3. Protokollfører fører referat, og kan benytte chat, opptak eller annen funksjonalitet som støtte 
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4. Kun saker på saklisten kan behandles. Andre saker kan tas opp dersom 2/3 av de 

stemmeberettigede vedtar det under godkjenning av saklisten 

§ 5. Avstemninger 

1. Forbundstinget er vedtaksført med det antall godkjente representanter som er til stede. 

2. Stemmegivning skjer digitalt gjennom verktøy som gir anonym og sikker stemmegivning via 

stemmegivningsfunksjonen i Orgbrain. 

3. Dirigenten kunngjør når stemmegivning starter og avsluttes. Kun stemmer avgitt i angitt 

tidsrom teller. 

4. Vedtak krever: 

Alminnelig flertall for ordinære saker 

2/3 flertall for lovendringer (jf. § 23 i lovverket) 

5. Resultater kunngjøres av dirigenten etter opptelling. 

§ 6. Valg 

1. Valg gjennomføres skriftlig og anonymt dersom det er mer enn én kandidat, eller dersom 

noen krever det, jf. § 17. 

2. Ved stemmelikhet i omvalg avgjøres valget ved loddtrekning. 

3. Stemmer på kandidater som ikke er foreslått, eller stemmer med for mange navn, anses som 

ikke avgitt. 

§ 7. Teknisk svikt og pauser 

1. Ved teknisk svikt som hindrer deltakelse i innlegg eller stemmegivning, må dette meldes 

dirigenten umiddelbart. 

2. Dirigenten kan foreslå pause for teknisk avklaring eller utsette votering dersom mange mister 

tilkobling. 

§ 8. Taushetsplikt og opptak 

1. Kun sekretariatet ved generalsekretær har tillatelse til å gjøre opptak av møtet til bruk for 

protokoll. 

2. Uautorisert opptak eller deling av møtet er ikke tillatt. 

*** 

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: Forslag til forretningsorden fastsettes  
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7: Forbundsstyrets årsberetning  

 

Forbundsstyret årsberetning –2024 – 2025 
2024 har vært et avgjørende år for Norges E-sportforbund (NESF) – et år preget av 

vekst, målrettet arbeid og viktig læring. Vi har styrket vår organisasjon betydelig, både 

gjennom økt medlemsmasse, internasjonal tilstedeværelse og profesjonalisering av våre 

strukturer. Samtidig har året også bydd på utfordringer. Ikke minst viste avslaget fra 

Idrettsstyret på vår søknad om opptak i Norges Idrettsforbund (NIF) at vi fortsatt har 

en viktig vei å gå for å sikre e-sportens plass som en naturlig del av norsk idrett. Året 

har derfor vært preget av både gjennomslag og motstand – men NESF står sterkere og 

mer samlet enn noen gang tidligere. 

 

Denne årsberetningen gir et innblikk i arbeidet som er gjort, erfaringene vi tar med oss 

videre, og ambisjonene som preger retningen vi har staket ut for framtiden. 

 

Søknad om opptak i Norges Idrettsforbund 

En vesentlig del av høsten 2024 var preget av NESFs arbeid med søknaden om opptak i 

NIF. Søknadsprosessen var omfattende og krevde betydelig innsats fra både styret og 

administrasjonen. Vi la vekt på verdier som åpenhet, inkludering og 

organisasjonsbygging, og fikk i søknadsprosessen støtte fra flere særforbund og 

idrettskretser. 

 

Da Idrettsstyret i april 2025 avslo søknaden, reagerte NESF tydelig og offentlig. I en 

uttalelse betegnet vi avslaget som «et feiltrinn for norsk idrett» og uttrykte vår 

bekymring for at idretten ikke benyttet muligheten til å inkludere en hel generasjon 

unge som i dag driver organisert e-sport i våre medlemsklubber. 

 

Økt medlemsvekst og engasjement 

NESF har i 2024 hatt sterk medlemsvekst. Ved inngangen til året hadde forbundet i 

underkant av 35 medlemsklubber. Per 5. april 2025 var tallet steget til 89 klubber. 

Mange av disse har meldt seg inn fordi de ønsker å være med å utvikle norsk e-sport 

videre – og bidra til veien inn i NIF. 
Vi har som mål å videreutvikle medlemsfordeler og legge til rette for at det skal gi 

konkret gevinst å være en del av NESF. Vi vil at medlemskap i forbundet skal bety 

tilgang på fellesskap, kompetanse, turneringer og idrettslige utviklingsmuligheter for 

både spillere, trenere og klubber. 

Det er også lagt til rette for at særkretser kan melde seg inn i forbundet. 
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Internasjonal representasjon: Verdensmesterskapet i Riyadh 

I november 2024 deltok NESF med norske lag i både åpen klasse og kvinneklasse i CS2 

under verdensmesterskapet i e-sport i Riyadh. Deltakelsen var en stor opplevelse for 

både utøvere og støtteapparat. Vi erfarte at våre utøvere hevdet seg og fremsto som 

gode ambassadører for norsk e-sport. 

Grunnet problematikken rundt vertslandet til VM så valgte de nordiske forbundene å 

bruke en aktør som gjenspeiler våres verdier for lokasjon for sportslige forberedelser og 

trening i Riyadh, i steder for å bruke de offisielle områdene som ble anbefalt av det 

Saudiske E-sportforbundet. 

Elin, arrangerte også en visning av Ibelin filmen sammen med den Norske Kongelige 

Ambassade i Saudi-Arabia. Fokuset var på sosial inkludering og tilrettelegging gjennom 

gaming og e-sport. 

I oktober 2024 så ble det arrangert Nordic Women's Championship i CS2 i Sverige. 

Norge kunne dessverre ikke delta da det kom for brått på med den plutselige 

deltagelsen i VM 2024 som ikke var forventet. Vi hadde tilstedeværelse i Sverige med 

Elin, hvor fokuset var på å inspirere flere jenter til å ta STEM-utdannelse. 

 

Internasjonal Organisering 
I mai 2024 så ble Elin Yoojung Moen valgt inn som styremedlem av det Europeiske E-

sportforbundet (EEF) med ansvar for International Affairs and Relations. Presidenten 

som ble valgt inn i EEF var Andrezj Krasnicki, som har tidligere vært president av den 

Polske Olympiske Komite og tidligere president av det Europeiske 

Håndballforbundet. Dette har ført til at EEF nå jobber med EOC rundt en 

samarbeidsavtale, og har styrket forholdet mellom e-sport og idretten i Europa.  

Krasnicki gikk bort i januar 2025 grunnet en kort og brutal kamp mot kreft, og det 

jobbes nå med å innstille Adam Krzesinski som er tidligere OL-medalje vinner og som 

har sterke tilknyttinger til EOC for å fullføre samarbeidet med EEF og EOC som Krasnicki 

startet på. 

Elin har gjennom EEF fått på plass en avtale med EU parlamentet og European Game 

Developers Federation (spillutviklere) om å ha en event sammen i slutten av 2025 eller 

tidlig 2026 for å kunne treffes og lære av hverandre, og ikke minst utvikle felles 

retningslinjer og regler for å kunne verne om spillerne våre på et overordnet nivå. MEP 

Aura Salla tilbyr å arrangere denne eventen på selve EU-parlamentet. 

I desember 2024 avsluttet Norge sin rotasjon som President av det Nordiske Forbundet 

og gikk inn som styremedlem av det nordiske forbundet. Vi fortsetter vårt engasjement 
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for det nordiske samarbeidet, hvor det er blant annet et disiplinært rammeverk og 

videreutvikling av nordiske turneringer. 

IESF og GEF jobber fremdeles om å få til en sammenslåing. Arbeidet er ledet av Ng Ser 

Miang som er tidligere Visepresident i IOC. 

 

Tydeligere landslagsstruktur 

Forbundsstyret har tatt grep for å profesjonalisere landslagsarbeidet. Vi har kunngjort 

et nytt landslagsopplegg med tydeligere struktur, langsiktig utvikling og mer 

forutsigbarhet. Dette er et viktig steg på veien mot internasjonal sportslig suksess og 

for å kunne møte kravene som stilles til landslag i andre idretter. 

 

SpillExpo 2024 

NESF var til stede med egen stand og aktiviteter under SpillExpo. Vår tilstedeværelse 

bidro til å gjøre NESF kjent for et bredere publikum, og ga oss muligheten til å 

rekruttere både klubber og utøvere – samt ha viktige samtaler med både grasrota og 

kommersielle aktører i bransjen. Vi samarbeidet med The Gathering og NMK (Norges 

Motorklubb) for aktivitet på standen. Dette samarbeidet har ført til at NMK ønsker å 

inkludere sine sim-racing utøvere i NESF. 

 

Samarbeid med idretten og e-sport 

NESF samarbeidet i januar med Trøndelag Idrettskrets, Aktive Gamere og en rekke 

andre aktører om et stort gaming-arrangement for ungdom i forbindelse med 

Idrettsgallaen januar 2025. Hensikten var å bygge bro mellom tradisjonell idrett og e-

sport, og arrangementet ble en suksess som også fikk positiv omtale på idrettens egne 

flater. I mars 2025 har vi samarbeidet med idrettskretsene i Finnmark, Troms og 

Nordland, hvor vi var tilstede med egen gamingrigg på arrangement under Barents 

Winter Games. 

NEFS har jobbet aktivt med å få i gang og gjenopprette samarbeid med e-

sportorganisasjoner rundt om i  landet, der vi har arrangert flere workshop for denne 

gruppen. Dette har blant annet resultert i arbeidet med trenerutdanningen. 

Trenerutdanning 
Arbeidet med en omfattende trenerutdanning i samarbeid med E-sportAlliansen, Aktive 

Gamere og Olympiatoppen. Trenerutdanningen følger samme struktur som NIF sin 

trenerløype, og det er opprettet et utvalg som har levert søknad til Sparebankstiftelsen 

om midler. 
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Politisk deltakelse og høringsinnspill 
NESF leverte i 2024 et høringsinnspill til Skjermbrukutvalgets NOU «Det digitale (i) 

livet». Vi pekte blant annet på viktigheten av å forstå e-sportens rolle i barn og unges 

liv, og la vekt på behovet for å bygge trygge, inkluderende og verdibaserte rammer 

rundt aktivitetene. 

 

Avslutning 

NESF går ut av 2024 som et større, mer synlig og mer samkjørt forbund enn noen gang 

tidligere. Vi har møtt motstand , men vi har lagt grunnlaget for at e-sport skal bli en 

naturlig del av norsk idrett - ikke om, men når. Det må vi jobbe videre. 2025 vil bli et 

nytt viktig år for forbundet – med videre arbeid for opptak i NIF senest i 2027, og 

fortsatt utvikling av norsk e-sport i hele landet. 

 

Forbundsstyret i NESF 2024 - 2025 

Elin Yoojung Moen (president) 

Fillip Mauricio (visepresident) 

 

Arjan Sydhagen Dalsøren 

Eirik Holdal 

Isak Wahl 

Cecilie Jelstad  

Ola Eggen 
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8: Behandle Norges E-sportforbunds 
regnskap i revidert stand 
 
Forbundsstyret viser til årsregnskap 2024, styrets økonomiske beretning og 

revisorberetning som er vedlagt i det følgende, samt kontrollutvalgets beretning: 
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Forbundsstyrets økonomiske beretning for 2024  

 

 

Vurdering og analyse av årsregnskapet for 2024: 

Årsregnskapet for 2024 viser et positivt driftsresultat på 32 088 kr, 

og et årsresultat på 30 081 kr etter finansposter. 

Dette er en betydelig reduksjon fra fjorårets overskudd på 520 203 kr. 

 

Nøkkelpunkter fra regnskapet: 

• Inntekter: Totale driftsinntekter utgjør 957 458 kr, hvorav majoriteten 

kommer fra sponsorinntekter (897 458 kr). 

• Kostnader: Sum driftskostnader er 925 370 kr, med vesentlige poster innen 

eksterne tjenester (lønn generalsekretær), reiseutgifter og revisjonshonorar. 

• Egenkapital: Opptjent egenkapital har økt fra 132 711 kr til 162 792 kr ved 

årets slutt. 

• Likviditet og soliditet: Forbundet har 475 426 kr i eiendeler, inkludert 

kundefordringer og bankinnskudd. 

Kort gjeld utgjør 312 634 kr, men det er ingen indikasjoner på økonomiske 

utfordringer. 

Basert på regnskapet er det ikke grunnlag for å tvile på fortsatt drift, og årsresultatet vil 

bli foreslått overført til egenkapital. 

 

9. april 2025 

Elin Yoojung Moen (president) 

Fillip Mauricio (visepresident) 

Arjan Sydhagen Dalsøren 

Eirik Holdal 

Isak Wahl 

Cecilie Jelstad  

Ola Eggen   
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Revisors beretning 
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Kontrollutvalgets Beretning 2024 
 

Beretning fra kontrollutvalget til Forbundstinget 2025 i Norges E-sportforbund  

 

Ettersendes. 

 

Kontrollutvalget behandler fortsatt saker som ikke er avsluttet, og vil derfor 

ettersende sin beretning en uke før fporbundstinget. 

 

 

 

 

Forbundsstyret innstilling til vedtak til forbundstinget: 

 
Forbundsstyret anbefaler at forbundstinget gjør følgende vedtak: 

 

1. Godkjenning av årsregnskap: Forbundstinget godkjenner det framlagte 

årsregnskapet for 2024, som viser et årsresultat på 30 081 kr, i tråd med 

god regnskapsskikk for ideelle organisasjoner. 

 

2. Ansvarsfrihet: Forbundstinget innvilger ansvarsfrihet for styrets 

medlemmer og administrasjon for regnskapsåret 2024. 

3. Disponering av overskudd: Forbundstinget vedtar at årets resultat på 30 

081 kr overføres i sin helhet til egenkapital. 

4. Videre drift: Forbundstinget konstaterer at det ikke foreligger forhold 

som tilsier at forbundet ikke kan fortsette sin virksomhet i samsvar med 

regnskapslovens prinsipper om fortsatt drift. 
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10: Behandle forslag og saker: 
 

Forslag 10.1 
 

Forslagsstiller: Fimbul E-sport 

 

Forslag: Lovendringsforslag til §16 - 14a - forbundsstyrets størrelse. 
 
 Dagens tekst  Forslag ny tekst  Motivering  
Dagens lovtekst  
§16–14a):  
§ 16 Forbundstinget sine 
oppgaver. Forbundstinget 
skal:  
14. Foreta følgende valg:  
a) Forbundsstyre med leder 
og nestleder, 5 
styremedlemmer og to (2) 
varamedlemmer. Leder, 
nestleder og 
styremedlemmer velges av 
Forbundstinget for to (2) år.  
 
Valgperiodene skal 
overlappe hverandre, slik at 
det velges leder og tre 
styremedlemmer samt ett 
varamedlem i partallsår og 
nestleder og to medlemmer 
samt ett varamedlem i 
oddetallsår. Når det 
foreligger særlige forhold 
kan det gis dispensasjon fra 
valgperioden. Esportlag som 
utøver elitevirksomhet skal 
alltid være representert med 
minimum to repr. i 
Forbundsstyret.  

Forslag til ny lovtekst 
§16–14 (a):  
 
a) Forbundsstyre med 
leder og nestleder, syv 
(7) styremedlemmer og 
to (2) varamedlemmer. 
Leder, nestleder, 
styremedlemmer og 
varamedlemmer velges 
av Forbundstinget for to 
(2) år.  
 

Dagens antall 
styremedlemmer er litt 
begrensende for 
forbundets aktivitet og 
bør følgelig utvides 
både for å få økt 
kapasitet og 
kompetanse.  
Vårt forslag er å utvide 
styret med to (2) 
personer som velges 
inn i form av et 
suppleringsvalg for hhv 
1år og 2år for å 
tilpasse at 
valgperiodene skal 
overlappe hverandre. 
  
Nye styrekandidater 
fremmes som 
benkeforslag under 
valget på 
Forbundstinget 2025.  
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Forbundsstyrets vurdering: 
Forbundsstyret vurderer at forslaget er både godt begrunnet og nødvendig, sett i lys 
av den aktiviteten og utviklingen som ligger foran oss i Norges E-sportforbund. NESF 
må intensivere arbeidet med å sitt særforbundskandidatur i norsk idrett, slik at de 
forhold som gjorde at vi ikke nådde frem i 2025, blir bearbeidet og utviklet. Vi har 
også ambisiøse planer og oppgaver de kommende årene. Dette inkluderer: 
 

• Videre oppbygging av struktur og organisasjon, inkludert utvikling av 
støtteapparat, regionledd og fagutvalg. 

• Organisering og utvikling av landslag og breddesatsing, både i samarbeid med 
klubber og særidrettslige miljøer. 

• Utvikling av et nasjonalt mesterskap (NM), inkludert sluttspillstruktur og 
kvalifiseringsmodeller. 

• Videre arbeid med NIF-søknad, med mål om å få behandlet vår opptakssøknad 
på Idrettstinget 2027. Dette innebærer omfattende dokumentasjonsarbeid, 
møteaktivitet, dialog og forankring. 

• Styrking av det internasjonale arbeidet, inkludert utvikling av NESFs første 
internasjonale strategi. Dette er et område også NIF vektla i sin tilbakemelding 
på vår søknad. Internasjonalt arbeid krever kontinuerlig oppfølging, 
relasjonsbygging og strategisk innsats, noe som forutsetter tydelig dedikasjon 
fra forbundsstyret. Det kommende året MÅ NESF få laget en internasjonal 
strategi som kan sammelignes med NIFs internasjonale strategi. Vi må vise at 
vi faktisk er den organisasjonen som er å regne med og har det internasjonale 
kontaktene med relevante internasjonale organisasjoner. Dette ble som sagt 
understreket under åpen time, at 2. visepresident i NIF, da de skulle begrunne 
avslaget. 

Forbundsstyret støtter derfor forslaget om å utvide styret med to nye medlemmer. 
Dette vil gjøre styret mer robust, skape økt kapasitet, og sikre at forbundet kan 
levere på de forventningene som ligger foran oss – både internt og eksternt. 
 
Men i tillegg til utvidelsen mener Forbundsstyret at det er behov for å styrke selve 
lederskapet i styret. I mange særforbund i NIF er det etablert en struktur med en 
president og to visepresidenter – der ansvarsområder fordeles mellom internasjonale 
og nasjonale oppgaver. Dette gir et mer helhetlig og bærekraftig lederskap i 
forbundet, og tydelig rollefordeling. 
 
Forbundsstyret foreslår derfor at Forbundstinget vedtar følgende modell: 
 
Av de 9 medlemmene i det nye styret skal tre tiltenkes å ha følgende roller: 
 
 

• Leder (President) 
• Nestleder (Visepresident) med nasjonalt ansvar 
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• Nestleder (Visepresident) med internasjonalt ansvar 
 

Dette vil gjøre forbundet bedre i stand til å fordele arbeid, skape klarere rolle- og 
ansvarsdeling, og sikre kontinuitet og gjennomføringskraft i en viktig oppbyggingsfase 
for NESF. 
 

 

Forbundsstyrets innstilling til vedtak: 
 
Forslag til ny lovtekst §16–14a) 
“Forbundsstyre med leder og to (2) nestledere,  
seks (6) styremedlemmer og to (2) varamedlemmer. Leder, nestledere, 
styremedlemmer og varamedlemmer velges av Forbundstinget for to (2) 
år”. 

 

Forslag 10.2 
 

Forslagsstiller: Drammens Ballklubb 

 

Forslag: Lovendringsforslag til §16 - 14a - Representasjon av elitelag. 
 
 Dagens tekst  Forslag ny tekst  Motivering  
Dagens lovtekst §16–14a)  
 
§ 16 Forbundstinget sine 
oppgaver. Forbundstinget skal:  
14. Foreta følgende valg:  
a) Forbundsstyre med leder og 
nestleder, 5 styremedlemmer 
og to (2) varamedlemmer. 
Leder, nestleder og 
styremedlemmer velges av 
Forbundstinget for to (2) år. 
Valgperiodene skal overlappe 
hverandre, slik at det velges 
leder og tre styremedlemmer 
samt ett varamedlem i 
partallsår og nestleder og to 
medlemmer samt ett 
varamedlem i oddetallsår. Når 

Forslag til ny lovtekst 
§16–14 (a): 
 
Følgende strykes: 
«Esportlag som 
utøver 
elitevirksomhet skal 
alltid være 
representert med 
minimum to repr. i 
Forbundsstyret».  

Dagens lovtekst sikrer 
spesielle grupper plass 
i forbundsstyret 
fremfor andre.  
Alle medlemmer burde 
ha like muligheter for å 
bli valgt inn i styret i 
forbundet.  
Videre er det uklart hva 
som er definisjonen på 
hva som er et e-sport 
lag som driver 
elitevirksomhet faktisk 
er.  
Lovteksten om at 
Esportlag som utøver 
elitevirksomhet har 
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det foreligger særlige forhold 
kan det gis dispensasjon fra 
valgperioden. Esportlag som 
utøver elitevirksomhet skal 
alltid være representert med 
minimum to repr. i 
Forbundsstyret.  

slike særfordeler 
strykes.  
Forslaget er 
konsekvens av en 
tilpasning av NIF lov. 
Topp-satsning i Norsk 
e-sport er svært viktig. 
For disse klubbene 
finnes løsninger som 
«dualmodellen».  

 

 

Forbundsstyrets vurdering: 
Forbundsstyret støtter forslaget, da ingen grupperinger i forbundet bør ha formelle 
særrettigheter til plass i styret som er vedtektsfestet. Det må kunne forventes at 
valgkomiteen og Forbundstinget selv sørger for at forbundsstyret samlet sett 
gjenspeiler bredden i medlemsmassen, inkludert både topp og bredde, uten at dette 
må være nedfelt som krav i loven. 
 

 

Forbundsstyrets innstilling til vedtak: Vedtas 

 

Forslag 10.3 
 

Forslagsstiller: Hamar E-sport club 

 

Forslag: Lovendringsforslag til § 4 - 1 – ang. medlemsklubbers organisering 
 
 Dagens tekst  Forslag ny tekst  Motivering  
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Dagens lovtekst §4–
1.  
§ 4 Medlemskap, 
kontingent og 
avgifter  
(1) Alle e-sportlag 
som organiserer e-
sport kan søke om å 
bli medlem i Norges 
e-sportforbund.  
Et e-sportlag kan 
være organisert som 
en forening, et 
aksjeselskap eller 
annen selskapsform.  

Forslag til ny lovtekst  
§ 4 Medlemskap, 
kontingent og avgifter 
- §4.1: 
 
Følgende strykes: 
 
«Et e-sportlag kan 
være organisert som 
en forening, et 
aksjeselskap eller 
annen selskapsform».  
 
Og erstattes med: 
«Et e-sportlag må 
være organisert som 
en forening og 
registret som en 
frivillig organisasjon». 
 

Hvis NESF blir tatt opp i Norges 
Idrettsforbund (NIF) må dagens 
lovtekst endres da aksjeselskap 
eller annen selskapsform ikke er 
godkjent organisering av 
aktiviteten i NIF.  
 
Som mulig nytt særforbund 
eller på annen måte tilsluttet 
NIF bør Norges E-Sportforbund 
benytte NIFs lovnorm.  
E-sport klubber som driver 
elitevirksomhet har ofte valgt 
andre løsninger enn å være 
registrert som en frivillig 
organisasjon. Men det bør være 
viktig for Norges E-
Sportforbund å også ha med  
e-sport  

 

 

Forbundsstyrets vurdering: 
Forbundsstyret støtter forslaget, da det representerer en nødvendig tilpasning til NIFs 
lovnorm. Dersom NESF skal bli godkjent som særforbund i Norges idrettsforbund i 
2027, må medlemsklubbene være registrert som frivillige organisasjoner. 
 
Dette punktet ble også trukket fram i vurderingene fra Idrettsstyret som kom i 
avslaget 2.4.25, og det er derfor viktig at NESF forsikrer seg om at vi ligger innenfor 
rammene av NIFs regelverk. 
 
Forslaget vil ikke utelukke eliteklubber, men stiller krav til at de organiserer seg på en 
måte som er i tråd med idrettens struktur – eksempelvis gjennom dualmodellen. 
 

 

Forbundsstyrets innstilling til vedtak: Vedtas 
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Forslag 10.4 
 

Forslagsstiller Hamar E-sport club 

Tema Forslag om å stryke tillegg om ekstraordinært forbundsting -  
NIF søknad 

 

Forslag: Stryke tillegget som ble vedtatt i forbindelse med at Norges E-
Sportforbund (NESF) vedtok å søke opptak i Norges Idrettsforbund (NIF) 
på Idrettstinget våren 2025 
 
Bakgrunn og begrunnelse:  
 På Forbundstinget 2024 ble det vedtatt at Norges E-Sportforbund (NESF) skal søke 
om opptak i Norges Idrettsforbund (NIF) på Idrettstinget våren 2025 – men det ble 
også vedtatt følgende tillegg:  «ved opptak dersom NIF ikke ønsker å godkjenne alle 
aktivitetene våres så vil vi kalle inn til et ekstraordinært forbundsting for å ta opp 
saken igjen».  
 
Hamar E-Sport Club kan ikke se at dette tillegget verken har noen mening eller 
hensikt lengre. I prosessen med å utarbeide en søknad NIF, og innholdet i selve 
søknaden til NIF viser tydelig at om man blir man tatt opp i NIF så må dette måtte 
være uten noen form for forbehold.  
 
Det er rett og slett uhensiktsmessig med et slikt tillegg som dette nå – og derfor bør 
dette tillegg som ble vedtatt sammen med vedtaket om at man skulle søke opptak i 
Norges Idrettsforbund (NIF) på Idrettstinget våren 2025 rett og slett strykes og ikke 
lengre være et gyldig vedtak.  
 
Er det derimot slik at flertallet av klubbene i Norges E-Sportforbund (NESF) på et 
senere tidspunkt ikke lenger ønsker være medlem av NIF, så får dette eventuelt 
fremmes som egen sak på Forbundstinget hvis og når dette skulle være aktuelt. 

 

Forbundsstyrets vurdering: 
Hamar E-sport Clubs forslag om å fjerne det tidligere vedtatte forbeholdet om et 
mulig ekstraordinært forbundsting ved opptak i Norges Idrettsforbund (NIF), bygger 
på en situasjon som nå kan være endret. Etter at Idrettsstyret i NIF 2.4.25 har avslått 
NESFs søknad i sin helhet, vil forbundstingets vedtak fra 2024 og dette forbeholdet 
ikke lenger ha praktisk betydning, dersom ikke idrettsstyret velger å snu. 
 
Forbundstinget bør i en slik situasjon og på bakgrunn av forslaget fra Hamar E-sport 
Club – som var opprinnelig forslagsstiller, nå benytte anledningen til å fatte et tydelig 
prinsipielt vedtak som setter retning for arbeidet videre.  
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Ved å samle seg om en ny og fremoverlent uttalelse, kan NESF både styrke 
legitimiteten internt og signalisere eksternt at vi fortsetter målrettet mot opptak i NIF 
– som et fullverdig medlem i idrettsbevegelsen. Dette gir retning, trygghet og 
forutsigbarhet for alle medlemsklubbene. 

 

Forbundsstyrets innstilling til vedtak: 
 
UTTALELSE FRA FORBUNDSTINGET I NORGES E-SPORTFORBUND: 
 
TYDELIG RETNING VIDERE: NESF SKAL SØKE OPPTAK I NIF I 2027 -  
UTEN FORBEHOLD OG MED FULL KRAFT. 
 
Forbundstinget viser til at søknaden fra Norges E-sportforbund (NESF) om 
opptak i Norges Idrettsforbund (NIF) ble avslått 3. april 2025 gjeldende for 
idrettstinget 2025. NESF skal like fullt arbeide videre med mål om opptak i 
NIF. 
 
Forbundstinget bestemmer derfor at NESF skal søke på nytt ved 
Idrettstinget i 2027, dersom ikke opptak likevel skjer ved Idrettstinget 
2025. 
 
Forbundstinget slår fast, uten forbehold, at arbeidet med ny søknad skal 
starte umiddelbart. 
 
Dette skal skje som en del av NESFs ordinære virksomhet, og uten krav om 
ekstraordinært forbundsting. 
 
Arbeidet skal blant annet omfatte: 
– Etablering av en sentral, transparent og dokumenterbar 
medlemsregistrering. 
– Sikring av at alle medlemsklubber er organisert i tråd med idrettens 
lovnorm. 
– Videreutvikling av NESFs internasjonale strategi. 
– Systematisk arbeid med etiske problemstillinger i e-sporten. 
– Forsterket kontakt med idrettskretser og særforbund, for å bygge videre 
på den omfattende støtten vi møtte i søknadsprosessen, og for å skape 
ytterligere forståelse for hvorfor e-sport må bli en del av idrettsbevegelsen. 
 
Dette vedtaket gjelder som gjeldende politikk for Norges E-sportforbund, 
og skal ligge til grunn for forbundets arbeid frem mot Idrettstinget 2027, 
med mindre et senere forbundsting vedtar noe annet. 
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Forslag 10.5 
 

Forslagsstiller: Forbundsstyret 

 

Forslag: Innføring av felles medlemsregister og årlig rapportering i  
Norges E-sportforbund 
 
For å sikre god oversikt, kvalitet i medlemsdata og etterlevelse av felles standarder i 
norsk e-sport, foreslås det at alle medlemsklubber i Norges E-sportforbund (NESF) fra 
1.1.2026, skal følge en felles praksis for medlemsregistrering og rapportering, i tråd 
med hva som er fastsatt Norges idrettsforbunds utfyllende regler. 
 
Dette er også viktig for å forberede NESF på eventuell fremtidig tilknytning til Norges 
idrettsforbund (NIF), der slike krav er obligatoriske, Skal vi være i posisjon for 
Idrettstinget 2027, må dette innfases og være fullt ut implementert i løpet av 2026. 
 
NESF skal etablere en egen digital plattform – "Min E-sport" – inspirert av «Min 
idrett», for å sikre strukturert registrering og oversikt. Den skal også ved en fremtidig 
innlemming i NIF, på en enkel og effektiv måte føres inn i "Min idrett". 
 

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak: 
 
1. Alle medlemsklubber i NESF skal føre et oppdatert medlemsregister med 
opplysninger om medlemmer, tillitsvalgte, frivillige og ansatte. 

• Registreringen skal skje enten i NIFs medlemssystem, eller i annet 
system med godkjent integrasjonsavtale med NIF, forutsatt at dette 
er vedtatt i klubbens styre og bekreftet til NESF. 

 
2: Alle medlemsklubber skal årlig rapportere medlems- og 
organisasjonsdata til NESF, i tråd med prinsippene i NIFs 
rapporteringskrav. 
 
3. NESF skal ta i bruk en digital løsning kalt "Min E-sport", hvor klubber 
som ikke er medlem i NIF skal rapportere og oppdatere medlemsdata. 

• Klubber som allerede er medlem i NIF rapporterer som før til «Min 
idrett», men skal også gi tilgang til samme data i "Min E-sport". 
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Formålet er å sikre lik praksis, bedre statistikk og grunnlag for 
støtteordninger og utvikling, samt tilrettelegge for fremtidig opptak i NIF, 
hvor det enkelt kan dokumenteres medlemstall og gjøre en rask 
integrasjon i NIFs medlemssystem. 
 

 

 

Forslag 10.6 
 

Forslagsstiller Forbundsstyret 

 

Forslag: Uttalelse fra forbundstinget: NM i e-sport: En ny nasjonal arena for 
prestasjon, fellesskap og framtid 
 
Forbundsstyret har jobbet med NM- sluttspill for e-sport (NM i e-sport), og det ble tatt 
sikte på å presentere disse planene for forbundstinget. Forbundsstyret bør gi en kort 
orientering om saken, før man foreslår at forbundstinget gir en generell og uten å gå 
i detalj, uttalelse fra forbundstinget, som gir støtte til et NM i e- sport.  
Derfor foreslås det at forbundstyret skal foreslå følgende uttalelse: 
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Forbundsstyrets forslag vedtak (uttalelse): 
 

NM i e-sport: En ny nasjonal arena for prestasjon, 
fellesskap og framtid 
 
Norges E-sportforbund har en tydelig ambisjon: Å samle og løfte norsk e-
sport gjennom et nasjonalt mesterskap som setter standarden for framtida. 
Med etableringen av et årlig Norgesmesterskap ønsker vi å skape en ny og 
samlende arena – for spillere, lag, partnere, publikum og bransje. 
 
Gjennom NM i e-sport skal vi ikke bare kåre de beste – vi skal vise fram 
bredden, fellesskapet og framtidsmulighetene som bor i det norske e-
sportmiljøet. Mesterskapet skal være et fyrtårn for hele bransjen; en 
møteplass for både profesjonell konkurranse og verdibasert utvikling. 
 
Vi skal gjøre dette gjennom et helhetlig arrangement som kombinerer 
turneringer på høyt nivå med et profesjonelt sceneoppsett, B2B-møter og 
faglige arenaer, aktiviteter for unge og nye talenter, samt rom for partnere 
og utstillere. Alt dette samles under én ramme – i omgivelser som gir e-
sporten verdighet, synlighet og slagkraft. 
 
Vi tror på kraften i samspill – mellom unge talenter og etablerte lag, 
mellom næringsliv og frivillighet, mellom teknologi og kultur. NM skal være 
en inkluderende og profesjonell arena som bygger stolthet, skaper 
engasjement og gir e-sporten den plassen den fortjener i samfunnet. 
 
Forbundstinget ber forbundsstyret om å etablere NM som et årlig 
høydepunkt for norsk e-sport, og vi ser fram til å samarbeide bredt for å 
realisere denne visjonen – til glede for spillere og lokalsamfunn i hele 
landet. 
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11: Fastsette kontingenten  

 

Kontingent 
 

Forslagsstiller Forbundsstyret 

 

Forbundstinget fastsetter kontingent for kommende år jfr. vedtektenes § 4 -3. 
 
Kontingenten som ble fastsatt i 2024 var på kr. 1.500, - pr. år for en medlemsklubb. 
 
Det er ingen grunner til at kontingenten verken skal settes ned eller opp på dette 
tidspunktet.  
 
NESF vil trenge de inntektene som kontingenten faktisk gir, men en økning av 
kontingenten kan medføre at vi får frafall fra medlemsklubber og interesserte nye 
klubber. I en fase hvor vi faktisk fortsatt vil trenge å vokse og få inn flere 
medlemsklubber, så foreslås det å beholde dagens kontigentnivå. 
 

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak:  
 
Kontingenten til Norges E-sportforbund fastsettes til  
kr. 1.500, - pr. klubb pr. år. 
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12: Behandle langtidsplan  

og langtidsbudsjett 
 

Forbundsstyret har i forbundsstyresak sak 3- møte 1 - 2025 vedtatt følgende strategiske 

plan for 2025 – 2029, som legges frem for forbundstinget som langtidsplan til 

godkjenning: 

 

STRATEGISK PLAN 2025 - 2029 
Bakgrunn 

Forbundsstyret har i forbundsstyresak 3-1/2025 drøftet og fastsatt en strategisk plan for Norges 
E-sportforbund for perioden 2025 – 2029, som oppsummerer vårt hovedmål og en rekke 
strategiske tiltak for neste 4-års periode.  

Visjon og misjonsuttalelse 

Visjon: NESF er en foregangsorganisasjon for e-sport, både i Norge og internasjonalt, ved å 
fremme et inkluderende, rettferdig og engasjerende e-sportmiljø som oppmuntrer til 
individuellutvikling og samfunnsverdier. 
 

Misjon: NESF skal utvikle og støtte e-sportlandskapet i Norge ved å tilby en strukturert 
plattform som fremmer e-sport på alle nivåer, styrker fellesskapet og jobber for å bevare en 
god sportsånd i alle aktiviteter. 
 

Kjerneverdier: Idrettsglede, Felleskap, Likeverd 

 

Strategiske mål for perioden 2025–2029 

1. Opptak i Norges Idrettsforbund 

• Forberede og gjennomføre en grundig søknad med høy kvalitet til Norges Idrettsforbund 
i 2025. 

• Presentere og få frem hva vi bringer inn i idrettsfamilien til idrettskretser og særforbund. 

• Samkjøre NESFs vedtekter med NIFs krav innen neste forbundsting. 
 
 

2. Medlemsvekst og medlemsfordeler 
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• Definere og videreutvikle medlemsfordeler, eksempelvis rabattavtaler som Good Game 
20%. 

• Gjennomføre målrettede kampanjer for å tiltrekke nye medlemmer og klubber. 

• Aktivt kontakte nye partnere og sponsorer. 

• Integrere kretser og lokale klubber i forbundet. 
 

3. Store internasjonale turneringer og arrangementer i Norge 

• Utforske muligheter for større internasjonale e-sporteventer i Norge. 

• Gjennomføre befaringer av aktuelle venues og dialog med relevante kommersielle og 
offentlige samarbeidspartnere. 

• Vurdere samarbeidsselskaper med eksterne aktører ved behov. 
 

4. Bredde og geografisk utbredelse 

• Etablere flere klubber og aktivitetstilbud over hele landet. 

• Opprette direkte og regelmessige kommunikasjonskanaler med lokale e-sportmiljøer. 

• Fokus på inkludering, kompetansetilbud og aktivitetstilbud i regioner med lav e-
sportaktivitet. 
 

5. Internasjonalt samarbeid 

• Fortsette et tilstrekkelig samarbeid med internasjonale aktører, spesielt nordiske e-
sportforbund. 

• Fokusere på erfaringsutveksling, kompetanseheving og utvikling av felles prosjekter. 
 

Langsiktige tiltak og mål (fireårsplan) 

1. Strategiske partnerskap 

• Etablere partnerskap med sponsorer og samarbeidspartnere for å sikre økonomisk 
bærekraft og utvikling av forbundet. 

• Utvikle tydelige og attraktive kommersielle produkter og tjenester. 
 

2. Kompetanseutvikling og tilbud 

• Tilby relevante kurs og kompetansetilbud som styrker alle nivåer innen e-sport. 

• Etablere skolemesterskap i videregående skoler. 

• Utvikle og implementere en trenerstige med tilgjengelige trenerkurs nasjonalt. 
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3. Sosial integrering og inkludering 

• Arrangere og støtte aktiviteter som fremmer sosial inkludering og mangfold. 

• Utarbeide klare retningslinjer for å sikre deltakelse fra barn, unge og voksne med 
funksjonsnedsettelser. 

• Identifisere samarbeidspartnere som kan støtte klubber med begrensede midler. 
 

4. Politisk engasjement og representasjon 

• Representere norsk e-sport aktivt i politiske prosesser for å sikre gode rammevilkår. 

• Være synlige og sette dagsorden i samfunnsdebatten rundt e-sport. 

• Opprettholde jevnlig kontakt med relevante politiske aktører og beslutningstakere. 
 

5. Kommunikasjon og medlemstilfredshet 

• Implementere en kommunikasjonsplan som sikrer regelmessig og god informasjon til 
medlemmer og interessenter gjennom hele strategiperioden. 

• Synliggjøre aktiviteter og skape tydelig verdi for medlemmene gjennom aktiv 
kommunikasjon. 
 

Ytelsesmåling og evaluering 

• Antall medlemmer (individuelle og klubber):  

• Antall nye trenere utdannet. 

• Antall skoler med e-sportaktivitetstilbud. 

• Deltakelse på arrangementer. 

• Opptak i Norges Idrettsforbund:   2025 (2027) 

• Geografisk utbredelse av klubber og aktivitetstilbud 

Disse ytelsesmålene skal fastsettes av et nytt forbundssstyre på første møte tter forbundsting er 
avholdt, og skal evalueres på forbundstinget, gjennom eget kapittel på styrets årsmelding. 
 
 

Avslutning 
Denne strategiske planen setter tydelige mål og tiltak for å posisjonere NESF som en sentral og 
verdifull aktør innen norsk og internasjonal e-sport de kommende årene. 

*** 
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Forbundsstyret har i forbundsstyresak sak 14- møte 6 - 2025 vedtatt følgende 

langtidsbudsjett for 2025 - 2026, som legges frem for forbundstinget til godkjenning: 

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak:  
 
Strategisk plan for NESF 2025 – 2029 fastsettes som langtidsplan for NESF. 
 
Langtidsbudsjett for NESF 2025-2026 vedtas. 
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13: Engasjere revisor til å revidere  

Norges E-sportforbund regnskap 

 

 
Inneværende tingperiode har regnskapet være revidert av Flyt Revisjon AS ved 

statsautorisert revisor Silje Vesterbekkmo. Forbundsstyret ser ingen grunner til å endre 

revisor. 

 

Forbundsstyrets forslag til vedtak:  
 
Forbundstinget viderefører engasjementet av Flyt Revisjon AS ved 
statsautorisert revisor Silje Vesterbekkmo til å revidere Norges e-
sportorbunds regnskap. 
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14: Valg 

 
14.1. Forbundsstyre med leder og nestleder, 5 styremedlemmer 

og 2 varamedlemmer. 
 

- Valgkomiteens innstilling ettersendes! 

 

14.2. Kontrollutvalg med 1 leder, 2 medlemmer og 2 

varamedlemmer. 
 

- Valgkomiteens innstilling ettersendes! 
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14.3. Valgkomité med 1 leder, 2 medlemmer og  

2 varamedlemmer. 
 

Etter vedtektene skal det velges en valgkomité med 1 leder, 2 medlemmer og 2 

varamedlemmer.  

§22 Valgkomité: 

"Valgkomiteen velges på Forbundstinget på fritt grunnlag, etter innstilling fra styret". 

 

Forbundsstyret foreslår derfor følgende valgkomite til forbundstinget: 

Forslag til vedtak 

Forbundsstyret foreslår foreløpig følgende valgkomite: 

 

 

Leder:   Flemming Sørensen, Fimbul E-sport 

Medlem: Turid Finne, Njord E-sport (Kolvereid IL) 

Medlem: Isak Wahl, Hamar E-sport club 

 

Varamedlem 1: Ronja Bjørkmann, Smash Norge 

Varamedlem 2: Mulan Friis, Volda E-sport 

 

 

Avslutning 

 
Ved den nyvalgte presidenten av Norges E-sportforbund, som også hever tinget. 

 

 

 

 

 


